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PROTOKÓŁ  Nr IX/11 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 29 grudnia  2011 roku 

 
 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 12
10 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Przywózki Bogusław 

2. Derehajło Teresa              10. Zienczuk Leszek 

3. Góralczyk Eugeniusz   11. Radziwił Agnieszka 

4. Jakimiuk Anatol    12. Rzepniewski Paweł 

5. Jakubowski Karol               13. Tuszewicki Eugeniusz 

6. Lasecka Danuta    14. Wietoszko Wiesława Teresa 

7. Oliwniak Agnieszka    

8. Piotrowska Krystyna 

 

Nieobecny radny Pan Roszkowski Tomasz 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 4.  Sołtysi wsi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i 

projekty uchwał radni otrzymali, zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do porządku. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany 

porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad  VIII Sesji Rady Gminy 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2011 rok 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r  

5. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2011 -2014 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2018. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2012 r 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały VIII/48 /11 określającej wysokości 

stawek podatku od środków transportowych 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/94/05 Rady Gminy Boćki z 

dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Boćki 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji 

zadania administracji publicznej w zakresie wspierania rodzin 

12. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy 

13. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał 

Rady 

14. Sprawy różne 

15. Interpelacje i zapytania radnych 

16. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

17. Zamknięcie obrad sesji 

 

ad pkt. 2 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z VIII Sesji był wyłożony do wglądu na 

7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z 

obrad VIII Sesji Rady Gminy „za” – oddano 14 głosów /przyjęto jednogłośnie/ . 

ad. pkt 3 i 4 

Projekty uchwał omówił Wójt. Dokonuje się przeniesień wydatków celem dostosowania 

środków do wynikłych potrzeb. Zaoszczędzone środki na świetlicach szkolnych przeznacza 

się na zwiększone wynagrodzenia nauczycieli w szkole podstawowej. Wprowadza się nowy 

projekt Biuro Obsługi Klienta z okresem realizacji od 1 listopada 2011 r do 28 lutego 2013 

roku. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekty uchwał. 

Uchwała Nr  IX/55/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2011 –2014 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2018.. 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

 

Uchwała Nr  IX/56/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 rok 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 5 

Pan Wójt powiedział, że uchwała zawiera wieloletnią prognozę finansową gminy na lata 

2012-2015,  prognozę kwoty długu i spłat zobowiązań w latach 2012-2018 oraz określa 

wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2012-2014. Na koniec roku 2011 pozostaną 

wolne środki w wysokości 717 tys zł, które zostaną przeznaczone na spłatę rat kredytów 

długoterminowych. Na podstawie protokołu weryfikacji szkód Gmina Boćki została zaliczona 

do ubiegania się o promesę stanowiącą zapewnienie dofinansowania budowy dróg. Na 

realizację zadań inwestycyjnych nie planuje się zaciągać kredytów, a pozyskiwać środki z 

zewnątrz, ze źródeł pozabudżetowych. 

Projekt uchwały był przekazany do RIO celem wyrażenia opinii. Uzyskaliśmy pozytywną 

opinię. Pan Wójt odczytał uchwałę Nr II-00311-43/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku . 

Pytań i uwag w tym temacie nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr IX/57/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata  2012  - 2015 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2018 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 6 

Głos zabrał Wójt Gminy, powiedział że budżet został opracowany według stawek 

podatkowych ustalonych na ostatniej Sesji Rady Gminy. Jaki będzie budżet w 2012 roku to 

jeszcze do końca jest nie wiadome, w miesiącu marcu wpłynie ostatnia wersja subwencji i 

wtedy ponownie wróci się do sprawy budżetu. Pan Wójt odczytał część opisową do projektu 
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budżetu zwracając szczególna uwagę na wydatki i na zadania inwestycyjne. Dochody budżetu 

stanowią kwotę 16 188 448 złotych, natomiast wydatki 15 196 424 złotych, rezerwa 

budżetowa 120 tys. złotych. Na zadania i zakupy inwestycyjne w 2012 roku zaplanowano 

kwotę 4 120 000 złotych w tym 2 440 000 złotych to środki unijne. Największym zadaniem 

będzie budowa 367 przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy, ogólny koszt 4 

mln złotych w tym środki własne 1 560 000 zł i środki unijne 2 440 000 złotych. Ponadto 

przeznacza się 50 tys zł na przebudowę ulic Akacjowej, Klonowej, Brzozowej i Świerkowej 

na nowym osiedlu rejonu I Bociek. Przeznacza się 25 tys złotych na modernizację tj na zakup 

urządzeń  do oczyszczalni w Boćkach. Na planowanym zadaniu budowy regionalnego 

centrum kultury w Bockach wstawia się kwotę 5 tys złotych.  Planuje się zakup agregatu 

prądotwórczego za kwotę 10 tys złotych. Zgłoszonych zostało 430 gospodarstw do budowy 

instalacji solarnych na budynkach mieszkalnych na terenie gminy. Łączny koszt około 4 mln 

złotych, w roku 2012 na to zadanie przeznacza się 30 tys złotych. Obecnie projektanci chodzą 

po gospodarstwach i sporządzają projekty. Całość dokumentacji do gminy ma wpłynąć w 

miesiącu  marcu br. Na drogownictwo przeznaczono 565 874 złotych. 

Na oświatę i wychowanie przeznacza się kwotę 4 345 360 złotych w tym na: szkoły 

podstawowe 2 426 225 złotych, gimnazjum 1 149 598 złotych, oddziały przedszkolne w 

szkołach podstawowych 143 894 złotych, dowożenie uczniów do szkół 371 800 złotych, 

stołówki szkolne i przedszkolne  212 452 złotych, świetlice szkolne 148 675 złotych. 

Wolne środki w kwocie 717 tys zł przeznacza się na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Opinię w sprawie projektu budżetu gminy na 2012 rok 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Boćki i opinię  składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

budżetu. 

Pytań nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt budżetu gminy na 2012 roku. 

 

Uchwała Nr  IX/58/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu 

gminy na 2012 rok 

- podjęta większością głosów "za" oddano 12 głosów; przeciw - 0;   wstrzymało się - 2 

ad. pkt 7 

Pani Skarbnik powiedziała, że w ramach nadzoru Regionalna Izba Obrachunkowa po 

zbadaniu uchwały określającej wysokości stawek podatku od środków transportowych 

wprowadzić następujące zmiany do uchwały: określić stawki dla ciągników siodłowych i 

balastowych, o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton, z czterema i 

większą liczbą osi i określić stawki dla przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem 

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z czterema 

i większą liczbą osi. Tak też zgodnie z zaleceniem RIO wprowadza się zmiany do uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań brak. Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr  IX/59/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr VIII/48/11 Rady Gminy Boćki z dnia 24 listopada 2011 r w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 8 

W tej sprawie głos zabierała Pani Skarbnik powiedziała, że RIO badając w ramach nadzoru 

uchwałę w sprawie określenia wzorów druków uchwał zaleciła wprowadzenie zmian w 

niektórych formularzach i tak:  

      1)  w załączniku nr 1: 

           - powierzchnie gruntów pod jeziorami  wyrażoną w "m
2" 

 zastąpić w ""ha";  
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           - w informacjach o gruntach rolnych wprowadzić rubrykę dotyczącą gruntów klasy I i 

II (w obrębie gminy Boćki grunty w tej klasie4 nie występują) oraz rubrykę ulg w 

podatku rolnym;  

          - pozycję "lasy z drzewostanem w wieku 40 lat i powyżej" zastąpić "lasy z 

drzewostanem od 40 lat" 

      2)  w załączniku nr 3: 

          - termin składania deklaracji na podatek rolny i leśny wpisano "do 31 stycznia", a 

winno być "do 15 stycznia"; 

         - w deklaracji o gruntach rolnych wprowadzić rubrykę dotyczącą gruntów klasy I i II (w 

obrębie gminy Boćki grunty w tej klasie nie występują) oraz rubrykę ulg w podatku 

rolnym; 

         - pozycję "lasy z drzewostanem w wieku 40 lat i powyżej" zastąpić "lasy z 

drzewostanem od 40 lat" 

Ponadto wszystkie formularze dostosować do nowych zasad wpisując PESEL/NIP natomiast 

w załączniku nr 1 i nr 2 skreślić zapis w części dotyczących budowli błędnie wskazaną 

wartość o których mowa w przepisach o podatkach. 

W związku z powyższym wprowadzono zmiany w załącznikach do uchwały zgodnie z 

zaleceniami RIO, poprzednią uchwałę podjętą na ostatniej sesji uchyla się, a zastępuje się 

niniejszą prawidłową. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr  IX/60/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 9 

Pani Urszula Turkowicz Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  przedstawiła Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2012 r oraz Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku. 

W dyskusji w tym temacie głos zabrali: 

Pan Bogusław Przywózki - radny zapytał kto powołuje komisję i na jaki okres. 

Pan Wójt odpowiedział, że komisję powołuje bezterminowo Wójt Gminy.  

Wierciński Czesław - sołtys wsi Wiercień zapytał czy to jest konieczne wypłacanie rodzinom 

z problemem alkoholowym środków pieniężnych-zapomogi do ręki, a oni i tak przeznaczą je 

na alkohol, czy nie można tych zapomóg wypłacać w innej formie, w materialnej, bądź 

bonami towarowymi. 

Pan Bujno Waldemar Sołtys wsi Piotrowo Trojany wypowiadał się, żeby więcej przyznawać 

pieniędzy dzieciom, a mniej wydawać na szkolenia. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Pełnomocnik, że Komisja nie przyznaje ani pieniędzy, ani 

zapomóg, tym zajmuje się Ośrodek Pomocy Społecznej. Komisja zajmuje się tylko 

profilaktyką. 

Wójt powiedział, że w Gminie Boćki alkoholu sprzedaje się na wartość 2 mln złotych w ciągu 

roku kalendarzowego. Za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przedsiębiorcy wnoszą  na rachunek gminy opłatę, która zgodnie z ustawą może być 

wykorzystana tylko i wyłącznie na prowadzenie przez gminę działań związanych z 

profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz  na integrację społeczną osób 

uzależnionych od alkoholu. Opłata wniesiona do gminy przez przedsiębiorców wynosi 

rocznie ok. 40 tys. i przeznacza się ją wyłącznie na profilaktykę. 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy powiedział, że jest członkiem tej komisji, najwięcej 

uzależnionych od alkoholu jest mężczyzn, pokrzywdzone są żony i cierpią dzieci. Komisja 

pokrzywdzonym udziela pomocy prawnej i psychospołecznej, informuje jak postępować w 

takich przypadkach. Do gminy przyjeżdża psycholog, tylko pojedyncze przypadki zgadzają 

się na rozmowę. Prowadzi się profilaktykę, działalność informacyjną i edukacyjną wśród 

dzieci i młodzieży w szkołach. Gmina Boćki bierze udział w kampanii "zachowaj trzeźwy 
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umysł". Organizowane są konkursy oraz akcje z udziałem policji "bądź bezpieczny na 

drodze". Zamawiane spektakle profilaktyczne. Obecnie na zastępstwie jest dobry policjant, 

współpracuje z komisją, jego oddziaływanie jest skuteczne. Sprawa udzielanych zapomóg jest 

następująca, jeśli ktoś złoży do GOPS-u wniosek o zapomogę i spełnia kryteria, więc 

zapomogę tę musi otrzymać, ponieważ odwoła się i zgodnie z przepisami odwołanie zostanie 

utrzymane i trzeba będzie wypłacić. 

Na tym dyskusję zakończono. Więcej uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr  IX/61/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 10  

W tym temacie głos zabrał Pan Sekretarz Gminy, powiedział że art. 5a ustawy o samorządzie 

gminy mówi, że w sprawach ważnych dla gminy można przeprowadzić konsultacje z 

mieszkańcami. Taka uchwała u nas jest i była podjęta w 2005 roku. Otrzymaliśmy pismo z 

Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, że ukazało się orzecznictwo sądowoadministracyjne, 

które wyjaśnia, że w uchwale Rady Gminy zapis dotyczący  osób biorących udział w 

konsultacjach „posiadające czynne prawo wyborcze do Rady Gminy” jest zawężony i nie ma 

prawa bytu. W związku z tym dokonuje się nowelizacji uchwały i skreśla się niniejszy zapis. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr  IX/62/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXI/94/05 Rady Gminy Boćki z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie zasad i 

trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Boćki 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 11 

Głos zabrał Pan Stanisław Charyton Sekretarz Gminy, powiedział że 9 czerwca 2011 roku 

Sejm uchwalił ustawę o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, która określa formy 

wspierania rodzin i system pieczy zastępczej. Ustawa wchodzi w życie od dnia 1 stycznia 

2012 roku. Po wejściu w życie ustawy przybędzie więcej do realizacji nie tylko zadań ale i ich 

finansowanie. Zadania są przypisane dla ośrodków pomocy społecznej i dla  gminy. Zadania 

są podzielone na własne czyli obowiązkowe i na zlecone z zakresu administracji rządowej. 

Wykonywanie swoich zadań gmina może zlecić dla ośrodka pomocy społecznej i tak też 

czynimy. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym poddał pod głosownie projekt uchwały. 

Uchwała Nr  IX/63/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie 

wyznaczenia podmiotu  właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie 

wspierania rodzin 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 12 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Gminy odczytali opracowane projekty 

planów pracy na 2012 rok. Uwag do planów pracy nie zgłoszono. 

Przewodniczący przegłosował projekt uchwały; 

Uchwała Nr  IX/64/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie przyjęcia 

planów pracy na 2012 rok komisji  stałych Rady Gminy 

- podjęta jednogłośnie "za " oddano 14 głosów 

ad. pkt 13 

Pan Wójt przedstawił realizacje uchwał Rady Gminy. Powiedział, że zakończono proces 

przygotowywania inwestycji budowy oczyszczalni ścieków przydomowych, przygotowano 
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umowę do zawarcia z rolnikami. Na ukończeniu są prace projektowe solarów, w miesiącu 

lutym wpłynie do gminy dokumentacja.  

ad. pkt 14 

Pani Krystyna Piotrowska  zapytała od czego zależy wykonanie brakujących trzech lamp na 

ulicy Dubieńskiej przy budynkach byłego SKR. Ile razy zgłaszała wniosek zawsze 

otrzymywała odpowiedź,  że zrobi się ale nie ma pieniędzy, w dalszym ciągu nie ma ani lamp 

ani pieniędzy, więc pyta dlaczego przez dwa tygodnie wszystkie lampy uliczne świecą się 

całą noc, skoro nie ma pieniędzy, nie ma nawet trzech tysięcy złotych na trzy lampy. 

Pan Wójt odpowiedział, że jak jest Wójtem od 13-tu lat, to w Boćkach zawsze na święta 

Bożego Narodzenia światło uliczne świeciło się całą noc. Lamp ulicznych brakuje nie tylko 

trzy, ale o wiele więcej w Boćkach i na wsiach. Nie ma lamp bo nie ma linii. Wstępny 

kosztorys opracowano na 25 tys złotych na wykonanie brakującego oświetlenia. Wójt chce 

założyć nie tylko trzy lampy na ulicy Dubieńskiej  ale we wszystkich miejscowościach  na 

całej gminie, tam gdzie nie ma światła. Pan Wójt nadmienił, że w roku ubiegłym była awaria i 

na dwie godziny w nocy zgasło światło na ulicach to Pani Radna zrobiła wielką awanturę, że 

było ciemno. 

Pani Piotrowska Krystyna odpowiedziała, że na zewnątrz  wszystkich wspieramy i rozdajemy 

pieniądze, a sobie na lampy nie ma. 

 

ad pkt 15 i 16. 

Pan Bujno Waldemar sołtys wsi Piotrowo Trojany zapytał ile wyniósł remont świetlicy i z 

czyich pieniędzy zapłacono. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy, całkowity koszt wyniósł około 146 tys zł z tego 85 

365 złotych środki unijne, pozostałe środki własne gminy. 

Sołtys powiedział, że wykonawca patrzy tylko na pieniądze, a nie na jakość wykonywanej 

pracy, nie dotrzymują warunków umowy, trzeba ich pilnować, powinien być nadzór. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak sołtys ma rację, na dużych inwestycjach  zatrudnia się 

inspektora nadzoru, a na małych nadzoruje się we własnym zakresie samemu. 

Głos zabrała Pani Stanisława Rybałtowska sołtys wsi Wandalin, mówiła że na świetlice to 

pieniądze są, a u nich we wsi nie ma ani drogi ani światła, prosiła o zrobienie drogi do wsi 

Wandalin  i założenie światła ulicznego. 

Pan Wójt odpowiedział, że Unia przydziela środki na róże dziedziny i w zależności jakie 

środki są dostępne to o takie się ubiega i składa wnioski. Na każdą dziedzinę są odrębne 

środki, na drogi, na świetlice i wiele innych, my nie możemy zmieniać sobie ich 

przeznaczenia, trzeba wykorzystywać zgodnie z celem. Można było wziąć pieniądze na 

remont świetlicy, więc wzięliśmy, tak samo na energię słoneczną solary.. Wójt zgadza się z 

Panią sołtys trzeba zrobić drogę i światło na Wandalinie. 

Pani Maria Wasiluk sołtys wsi Bystre powiedziała, że na drodze pracowała równarka, ale są 

dziury i trzeba nawieźć żwiru. 

Wójt powiedział, że porozmawia z Panem Szymczukiem żeby zawiózł wywrotkę żwiru, Wójt 

chciałby zaspokoić potrzeby wszystkim mieszkańcom, ale nie ma pieniędzy. 

Pan Przywózki Bogusław nadmienił, że u nich w dalszym ciągu na ulicy nie są usypane 

pobocza. 

Pani Radziwił Agnieszka zgłaszała Panu Szymczukowi remont przepustu ale odpowiedział, 

że nie ma takiej potrzeby. 

Pan Wójt powiedział, że po Sesji porozmawia z Szymczukiem, żeby  dokonał naprawy. 

Pan Przywózki Bogusław zapytał, czy budynek Posterunku  jest już gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak jest już sporządzony akt własności, jutro nastąpi przekazanie 

budynku i kluczy. Jest kilka podań o wynajem mieszkania ale przydziału  jeszcze nie było. 

Potrzebny jest lokal na gabinet rehabilitacyjny, planuje się go umieścić w budynku 

posterunku. 

Pan Przywózki Bogusław zgłosił potrzebę budowy chodników na ulicy Bielskiej. 
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Pan Wójt powiedział, że ma to na uwadze, już rozmawiał z  Okręgową Dyrekcją Dróg ale 

trudna sprawa, pojedzie jeszcze raz. 

Pan Zembrowski Krzysztof – prosił o założenie przepustu na gościńcu. 

Pan Wójt odpowiedział, żeby w tej sprawie złożył podanie u Pana Szymczuka.  

Pani Krystyna Piotrowska powiedziała że wędkarze nie mają dostępu do rzeki, gdyż 

wydzierżawiono działkę dla Rynansa. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak działka została wydzierżawiona dla Pana Dariusza Rynansa, 

posprzątał i usunął krzaki, a wędkarze niech przyjdą do Wójta i powiedzą dlaczego nie mają 

dostępu do rzeki, bo Wójt nie wie o co chodzi. 

Pani Oliwniak Agnieszka mówiła, że do wsi Wygonowo została zniszczona droga przez  Pana 

Dobrowolskiego i żeby ją naprawił. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak porozmawia z Panem Dobrowolskim. 

ad. pkt 17 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy złożyli życzenia noworoczne radnym, sołtysom i 

mieszkańcom gminy. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 

sesji. 

Protokółował: 

Helena Kłosińska 

                                                           Przewodniczący Rady Gminy 

                        

                                                                     Krzysztof Bazylewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


